

申請人必須為香港居民及年滿18歲。請以英文正楷填寫所有資料，並在適當位置上加號。
Applicant must be Hong Kong resident, aged 18 or above. Please complete all the fields in English BLOCK letters and tick where applicable.

主卡持卡人資料 Information of Principal Cardholder

姓 Surname 名 Given Name

大新銀行信用卡號碼 Principal Card Account No.

證件號碼 Identity

附屬卡申請人資料 Information of Supplementary Card Applicant

姓 Surname 名 Given Name

中文姓名 Name in Chinese 國籍 Nationality 出生日期 Date of Birth

證件號碼 Identity

(如申請人：(1)並未持有香港永久居民身份證；或(2)申報國籍並非「中國香港」，請提供香港身份證及有效護照/旅遊證件副本)
(For applicants who: (1) are not holders of Hong Kong Permanent ID Card; or (2) declare foreign Nationality, please provide copies of HKID and valid passport/ travel document)

居住地址 (請用英文正楷填寫) Residential Address (in English BLOCK letters) (恕不接受郵政信箱) (P.O.Box will not be accepted)

單位 Flat 層數 Floor 座數 Block

大廈名稱 / 屋邨名稱 Name of Building / Name of Estate

門牌號數 / 街道名稱 Street No. / Street Name

地區 / 國家 District / Country

香港 H.K. 九龍 Kln. 新界 N.T.

主卡持卡人居住地址與上述居住地址相同。 本人之永久地址與上述居住地址不同 (請附上永久地址證明)

與主卡持卡人關係 Relationship with Principal Cardholder

- 父母 Parents 配偶 Spouse 子女 Children 其它 Others

注意事項 Important Notice (如適用 if applicable)

注意：為確保閣下之信用卡申請可獲迅速處理，請細查下列各文件副本是否一併交回，並於下列空格內加上「✓」號以茲註明。
Note: To ensure prompt processing of your credit card application, please check if copies of the following documents are enclosed and put a "✓" in the appropriate box(es).

閣下之香港身份證 Your HKID Card/Passport (如申請人：(1)並未持有香港永久居民身份證；或(2)申報國籍並非「中國香港」，請提供香港身份證及有效護照/旅遊證件副本)
閣下最近3個月之現居住地址證明，例如：電費單或銀行月結單。如永久地址與住宅地址不同，請另提供閣下之永久地址證明。(恕不接受電子賬單或電子月結單)

申請人聲明及簽署 Declaration and signature of Card

(i) 本人證實上述資料均為真實、完整及確實無訛，並授權銀行向其選擇的任何來源查證。本人確定本人已詳閱、明白並同意受此申請表包括其所有(載列於背頁之)章則及條款所約束。銀行不會提供閣下的個人資料予任何其他人士，作宣傳推廣用途。請注意閣下以下的選擇適用於就銀行不時給予閣下之「有關客戶資料的客戶通知」(「該通知」)G項中所列出的產品、服務及/或標的類別的任何直接宣傳推廣。閣下亦可參閱該通知以得知在直接宣傳推廣中可使用的個人資料的種類。

(i) I confirm that the above information is true, complete and accurate and authorize the Bank to verify this from any sources the Bank may choose. I confirm that I have read, understood and agreed to be bound by this application form including all the terms and conditions contained herein (which are set overleaf). The Bank would not provide your personal data to any other persons for their use in direct marketing. Please note that your below choice applies to the direct marketing of the classes of products, services and/or subjects as set out in paragraph G of the Bank's Notice to Customers relating to Customers' Data ("Notice") made available by the Bank to you from time to time. Please also refer to the Notice on the kinds of personal data which may be used in direct marketing.

主卡持卡人簽署 Signature of Principal Cardholder 日期 Date

附屬卡申請人簽署 Signature of Supplementary Cardholder 日期 Date

本文件之中英文本如有歧異，概以英文為準。In case of any discrepancy between the English and Chinese versions, the English version shall prevail.

當此申請表格填上個人資料後將被當作保密文件處理。This form is confidential upon completion.

DEC FULL Y / N SIG1 SIG2 CR CC BR SOC SV SC CH Full Doc R Y N F Urgent

Remarks